
 
 

 
Naam lid van de Raad Judith Hofte 

Fractie PvdD 

Datum 12 november 2024 

Datum van beantwoording 
(3 weken na ontvangst) 

3 december 2024 

Onderwerp Jacht 

Svp in het beantwoordingsformulier zowel de vragen als de eventueel toelichtende tekst van de vragensteller 
overnemen! 
 
Geacht college,  
 
Gealarmeerd door de berichtgeving in de Tubantia dat in Enschede het NK-jachthonden plaats heeft 
gevonden op het terrein van het vliegveld, alwaar is gestreden om de titel 'beste jachthond van 
Nederland' en dat is georganiseerd door de Nederlandse jagersvereniging. 
Twente haalt het Nederlands kampioenschap voor jachthonden binnen | Enschede | tubantia.nl 
 
Daarom de volgende vragen over de jacht in Enschede in het algemeen en het NK-jachthonden 
evenement in het bijzonder: 
 
1. Het lijkt erop alsof Enschede dit evenement met dieren actief binnen heeft gehaald, klopt dat? In 
hoeverre past zo’n type evenement dan binnen de kaders van de dierenwelzijnsnota? 
 
2 Is voor het afgeven van de vergunning voor dit NK-jachthonden ook gekeken naar de omliggende 
nature 2000 gebieden waar bejaagbare wilde dieren wonen en leven en waar verstoringen optreden 
als je daar 18 jachthonden laat ‘strijden’? Zo ja, wat is dan de afweging geweest om een vergunning 
toe te kennen? 
 
3.Hoeveel inwoners van Enschede zijn momenteel eigenlijk in het bezit van een jachtakte? 
 
4. Hoeveel jagers zijn er de afgelopen drie jaar in Enschede actief geweest: 
a. op particuliere gronden (welke locaties, wie is de opdrachtgever, wat is de reden van het afschot en 
op welke diersoorten wordt geschoten)? 
b. op Enschedees grondgebied (welke locaties, wie is de opdrachtgever, wat is de reden van het 
afschot en op welke diersoorten wordt geschoten)? 
 
5.Hoeveel jacht gerelateerde meldingen heeft de gemeente Enschede de afgelopen jaren ontvangen? 
 
6 Hoeveel overtredingen hebben er de afgelopen drie jaar per jaar plaatsgevonden en kan het college 
de aard van de overtredingen toelichten? 

https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.tubantia.nl%2Fenschede%2Ftwente-haalt-het-nederlands-kampioenschap-voor-jachthonden-binnen~a24266e1%2F&data=05%7C02%7Cjudith.hofte%40enschede.nl%7Caa6059bb7d3b4c1cdd6f08dd00213014%7C4d3fb16405994cd48f66ef2f60ba5aaf%7C1%7C0%7C638666864720108082%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=6TUNCOrSS30SBMolWEH2H1C9y0dAX%2Fql1aKK0NQaWyY%3D&reserved=0


 

7. Kan het college een inschatting maken van het totale aantal dieren en diersoorten dat de afgelopen 
drie jaar op Enschedees grondgebied is gedood door middel van afschot? Zo nee, waarom niet? 
 
8. Welke Wildbeheereenheden (WBE’s) zijn verantwoordelijk voor het wildbeheer binnen de 
gemeentegrenzen van Enschede? 
  
9. Welke gemeenteafdelingen zijn verantwoordelijk voor eventuele communicatie en overleg met deze 
WBE(s)? 
  
10. Kan het college ons de jaarverslagen van de desbetreffende WBE`s (genoemd in vraag 8) over de 
jaren 2022, 2023 en (indien beschikbaar) 2024 verschaffen? Zo nodig op te vragen bij de Provincie 
Overijssel/ FBE Overijssel? 
 
 
 

Artikel 35 – Schriftelijke vragen 
2. Ieder lid van de raad kan schriftelijke vragen aan het college of de burgemeester stellen. 

Onder schriftelijke vragen worden ook verstaan vragen die via e-mail worden ingediend. 

3. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. De vragen kunnen van een 
toelichting worden voorzien. 

4. De vragen worden ingediend bij de voorzitter van de Raad. Deze draagt er zorg voor dat de 
vragen zo spoedig mogelijk ter kennis van de overige leden van de Raad en van het College 
of de burgemeester worden gebracht. 

5. Beantwoording vindt schriftelijk of via e-mail plaats, zo spoedig mogelijk doch in ieder geval 
binnen drie weken na ontvangst van de vragen. Indien beantwoording niet binnen deze termijn 
kan plaatsvinden, stelt de gemeentesecretaris de vragensteller hiervan gemotiveerd in kennis, 
waarbij de termijn wordt aangegeven waarbinnen beantwoording zal plaatsvinden. Dit bericht 
wordt behandeld als een antwoord. 

6. Antwoorden worden door het verantwoordelijk lid van het college of door de burgemeester aan 
de griffie gezonden, die ze terstond aan de leden van de Raad toezendt. 

7. De vragensteller kan in de eerstvolgende vergadering van de raad na de behandeling van de 
agendapunten nadere inlichtingen vragen over het door het college of de burgemeester 
gegeven antwoord, tenzij de Raad anders beslist. 

 


